
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 529 

 

На 23 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

Докладват: Емил Войнов, Росица Матева, 

Димитър Димитро, Цветозар Томов, Севинч 

Солакова, Елка Стоянова, Силвия Стойчева, 

Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, Красимир 

Ципов, Камелия Нейкова 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Силвия Стойчева 

3. Медийни пакети 

Докладва: Димитър Димитров 

4. Проекти на решения относно регистрации на агенции, 

които ще извършват проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден 

в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Георги Баханов 

5. Проекти на решения относно регистрации на  наблюдатели 

в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

6. Проект на решение относно определяне условията и реда за 

образуване на избирателни секции в лечебни заведения, домове за 

стари хора и други специализирани институции за предоставяне на 

социални услуги, в местата за лишаване от свобода и за задържане, 
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както и на плавателни съдове под българско знаме, и изготвяне на 

избирателни списъци 

  Докладва: Гергана Стоянова 

7. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК 

  Докладват: Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев 

8. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК 

  Докладват: Любомир Георгиев, Гергана Стоянова, 

  Ерхан Чаушев, Георги Баханов, Силвия Стойчева 

9. Проект на решение относно  определяне на изпълнител по 

обществена поръчка с предмет: „Възлагане на компютърната 

обработка на данните в РИК и в ЦИК от гласуването в изборите на 

9 юни 2024 г.“ 

  Докладва: Димитър Димитров 

10. Проект на решение относно определяне на условията и 

реда за машинно гласуване. 

  Докладва: Емил Войнов 

11. Приемане на план за провеждане на избори с използване 

на машинно гласуване. 

  Докладва: Емил Войнов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Гергана 

Стоянова. 

ОТСЪСТВА: Йорданка Ганчева. 

 

Заседанието бе открито в 10.40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и от госпожа Росица Матева и господин 

Цветозар Томов – зам.-председатели на Централната избирателна 

комисия. 
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* * * 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Ганчева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки, с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Томов, Солакова, Елка 

Стоянова, Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, Любомир Георгиев, 

Красимир Ципов и аз. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчик – госпожа 

Стойчева. 

3. Медийни пакети. Докладчик – господин Димитров. 

4. Проекти на решения относно регистрации на агенции, 

които ще извършват проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден 

в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчици: госпожа Стойчева и 

господин Баханов. 

5. Проекти на решения относно регистрации на  наблюдатели 

в изборите на 9 юни 2024 г. Докладчик – госпожа Георгиева. 

6. Проект на решение относно определяне условията и реда за 

образуване на избирателни секции в лечебни заведения, домове за 

стари хора и други специализирани институции за предоставяне на 

социални услуги, в местата за лишаване от свобода и за задържане, 

както и на плавателни съдове под българско знаме, и изготвяне на 

избирателни списъци. Докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

7. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

Докладчици: господин Чаушев и господин Георгиев. 

8. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: господин Георгиев, госпожа Гергана Стоянова, 

господин Чаушев, господин Баханов и госпожа Стойчева. 

Моля, за вашите предложения по дневния ред. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

 

Колеги ще започнем с точка първа с най-важните неща. 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, тъй като снощи 

приключиха консултациите с парламентарно представените партии 

и коалиции във връзка с поименните предложения на съставите на 

секционните избирателни комисии извън страната, приключиха 

успешно, искам да благодаря и за протокола на всички участници в 

процедурата. Мисля, че беше повече от успешно приключването. 

Затова ви предлагам едно писмо до парламентарно-представените 

партии. Както знаете, с наше протоколно решение от заседание на 21 

май 2024 г. решихме, когато приключат консултациите таблиците с 

отразените предложения по постигнатите споразумения да бъдат 

изпратени на всички участвали в консултациите, за да могат да 

попълват. Също така – да им бъде даден срок до 25 май 2024 г. в 

17.00 часа да изпратят обратно попълнение тези данни с оглед 

успешното приключване на процеса по назначаване на съставите на 

секционните комисии извън страната. Както знаете, Централната 

избирателна комисия е обвързана със законов срок, на 27-ми това 

трябва да се случи. 

Моля, да погледнете проекта на писмо. Ако нямате бележки, 

да го подложим на гласуване и да бъде изпратено, заедно с 

таблицата в Excel формат от снощните консултации. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Матева, заповядайте с Вашия доклад. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писма с вх. № НС- 

10-281 от 22 май 2024 г. Става дума за изпратено решение от 

Районна избирателна комисия – Бургас, с което е заличена 

регистрацията на кандидат от кандидатската листа ЗЕЛЕНО 

ДВИЖЕНИЕ за народни представители. 

Решението на Районна избирателна комисия – Бургас е № 91-

НС от 22 май 2024 г. С него по подадено заявление от кандидата е 

заличена регистрацията на           К.       З.            В., с посочено ЕГН, 

като кандидат под № 3 в листата на партия ЗЕЛЕНО ДВИЖЕНИЕ в 

изборите за народни представители на 9 юни. 

Колеги, предлагам ви да изпратим писма до „Информационно 

обслужване“ АД да бъде отразено заличаването в системата cik.is-

bg.net въз основа на копие от решението на РИК – Бургас. До 

изпълнителя на машинното гласуване да бъде отразено при 

въвеждане на данните в електронната бюлетина, тъй като вече сме 

предали базата данни с кандидатите и бутонът в електронната 

бюлетина, отразяващ преференцията на заличения кандидат да не е 

активен. Както и до областния управител на Бургас, с копие до РИК 

– Бургас, с което да укажем на областния управител, в случай, че не 

са отпечатани все още кандидатските листи за изборен район Бургас, 

да бъде заличена              К.     З.          В. като кандидат под № 3 от 

листата на партия ЗЕЛЕНО ДВИЖЕНИЕ, мястото да остане празно 

и да бъде отбелязано „заличен“, а в случай, че са отпечатани вече, 

районната избирателна комисия да укаже на секционните 

избирателни комисии в предизборния ден да зачертаят името на 

кандидата от списъка с кандидатите, които се поставят пред 

изборното помещение и в паравана за гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да изпратим писмо по 

компетентност на „Информационно обслужване“ АД за 

предприемане на действия. Писмото е с вх. № МИ-17-282 от 23 май 

2024 г. от госпожа Б. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Георгиев има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, в); против 

– няма.  

 

Колеги, продължаваме с доклади по точка пет: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИИ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, госпожо Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, постъпило е 

заявление с вх. № 10 от 22.05.2024 г. от Николай Росенов Маринов – 

представляващ сдружение Л.И.Д.Е.Р.-ЛИЧНОСТИ, ИДЕИ И 

ДЕЙСТВИЯ ЗА ЕФЕКТИВНИ РЕШЕНИЯ, за регистрация за 

участие с наблюдатели в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 9 

юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени: декларации по образец – 98 

бр.; списък с имената и единните граждански номера на изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 
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като наблюдатели за страната, представен на хартиен носител и в 

електронен вид на технически носител в Еxcel формат. 

Сдружението е регистрирано за извършване на дейност в 

обществена полза и целите му са свързани със стимулиране 

процесите на социално включване и активно гражданство сред 

ромската общност. 

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

96 лица отговарят на изискванията на Изборния кодекс, а за две лица 

са установени несъответствия. 

Предвид представените изискуеми документи, резултата от 

проверката и на база правните основание предлагам на Централната 

избирателна комисия да реши: Регистрира сдружение Л.И.Д.Е.Р.-

ЛИЧНОСТИ, ИДЕИ И ДЕЙСТВИЯ ЗА ЕФЕКТИВНИ РЕШЕНИЯ за 

участие с наблюдатели в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. като българска неправителствена организация. 

Регистрира като наблюдатели 96 упълномощени 

представители на сдружението (по приложен списък). 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3348-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

Продължаваме с доклади в точка първа от дневния ред. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпил е 

доклад от IT експертите към Централната избирателна комисия с вх. 
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№ ЕП/НС-21-669 от 22 май 2024 г. относно правилата за извършване 

на доверено изграждане на изпълним код. Предлагат промени по т. 5 

и 9 от правилата, също така посочват оборудването, което е 

необходимо за довереното изграждане. 

Докладвам го за запознаване и за обсъждане на работна 

група. 

Докладвам ви три приемо-предавателни протокола с вх. № 

ЕП/НС-15-142-44; ЕП/НС-15-598-2 и ЕП/НС-15-646-1. С тях сме 

получили от „Информационно обслужване“ съответно 4 и 5 

комплекта смарт-карти от тестовата демо сертификационна верига и 

сме предали четирите комплекта на „Сиела Норма“ АД, съгласно 

протоколно решение от вчера. Другите пет комплекта смарт-карти са 

във връзка с предстоящото обучение на РИК и СИК. Затова 

предлагам да се предадат на „Сиела Норма“ АД петте комплекта 

смарт-карти спрямо предавателен протокол, който да се подпише от 

Д. З. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпила е докладна записка от 

директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-25-77 от 

22 май 2024 г. Тя е относно сключване на рамково споразумение с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинното гласуване в нови 

и частични избори до 30 юни 2025 г. с две обособени позиции“.  

С Решение № 3340-МИ от 21 май 2024 г. на Централната 

избирателна комисия „Сиела Норма“ АД е определена за изпълнител 

по обществената поръчка. Във връзка с това решение в ЦАИС ЕОП 

са постъпили от „Сиела Норма“ АД удостоверения от НАП, от 

Столична община, от Изпълнителна агенция „Главна инспекция по 
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труда“, също така свидетелства за съдимост и необходимите 

декларации. Представените документи отговарят на изискванията за 

сключване на рамково споразумение. 

Предвид изложеното, предлагам да приемем решение за 

сключване на рамковото споразумение със „Сиела Норма“ АД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по това предложение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева,); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч 

Солакова).  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

МВР с вх. № ЕП/НС-15-142-40 във вчерашна папка, което е в 

отговор на нашето искане за проверка на списък с лица от „Сиела 

Норма“ АД. Уведомяват ни, че за едно лице са установени данни за 

наличие на криминални прояви. 

Докладвам го за сведение и за съобразяване при допускане на 

лицата до склада. 

Подобно е и писмото от ДАНС с вх. № ЕП/НС-15-540-2, то е 

в отговор на нашето искане за проверка на лица, посочени от 

„Карго-партнер“ ЕООД. Уведомяват ни, че не е установено наличие 

на информация, даваща основание за отрицателно становище.  

Докладвам го за сведение. 

Докладвам приемо-предавателен протокол с вх. № ЕП/НС-15-

654 от 22 май 2024 г. С него Централната избирателна комисия е 

предала на „Информационно обслужване“ АД 1 250 смарткарти за 

избирателните секции извън страната. За сведение. 

Писмо от Главна дирекция „Жандармерия“ е постъпило с вх. 

№ ЕП/НС-15-227-4. С него ни уведомяват, че са създали 

необходимата организация за допускане в склада на лица от „Карго 
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Партнер“ ЕООД, съгласно приложения списък в наше писмо. Също 

за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте в точка едно. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря ви. Колеги, докладвам № 

ЕП-4/48 от 21 май 2024 г. – генерирано автоматично съобщение за 

промяна на password на кутията, чрез която се извършва 

криптираният обмен. Това е за сведение. Писмото е дошло през 

контактната точка, получено е и в „Информационно обслужване“ 

АД. 

Има и един кратък доклад, отново за сведение. От БНТ ни 

изпращат отговор на наше писмо, с което им препратихме сигнал-

жалба, която беше от кандидат. Информират ни, че са отговорили. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с доклада на колегата Димитров по вх. № ЦИК-ЕП-4/48 от 21 май 

2024 г. ви предлагам да изискаме предоставяне на информация от 

изпълнителя по Договор № 14 от 2023 г. относно посоченото в 

писмото. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Господин Томов, заповядайте в точка едно. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешна 

мрежа на днешна дата в папка с моите инициали е качен проект за 

писмо до „Информационно обслужване“ АД с пр.№ 10171-ИО, то е 

във връзка с необходимостта да поискаме от „Информационно 

обслужване“ АД да изпрати индивидуални електронни пощенски 

адреси на избирателните секции извън страната, както и Временния 

комуникационният пост. 
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Моля да погледнете това писмо и ако приемете текста му, да 

бъде изпратено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам за сведение няколко 

писма, които следва да се обсъдят в работна група. 

Най-напред, ЧР-17-00-09 от 21 май 2024 г. писмо от 

Министерство на външните работи, с което министерството ни 

изпраща списъка с кандидати за членове и за резервни членове на 

секционните избирателни комисии извън страната, които следва да 

бъдат изпратени, предложени от Министерство на външните работи, 

като държавни представители в секциите извън страната. 

Моля, да го видите. 

Следващото писмо, които докладвам е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

04-635 от Държавна агенция „Национална сигурност“ и е във връзка 

с работната среща, която проведохме на 21 май 2024 г. и 

изпращането на информация за начина, по който да бъде подготвена 

работата на Временния комуникационен пост на ЦИК в изборния 

ден на 9 юни, както и предхождащия ден. 

Следващото писмо е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-636, също от 

21 май 2024 г. То е също във връзка с организирането на Временния 

комуникационен пост. От Държавна агенция „Национална 

сигурност“ искат да бъдат осигурени индивидуални електронни 

пощенски адреси за всички секционни избирателни комисии зад 

граница, както и за Временния комуникационен пост. В тази връзка 

преди малко докладвах и приехме да изпратим писмо до 

„Информационно обслужване“ АД. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Може ли един въпрос? Това, което ни 

интересува, е, че не виждам в писмата от ДАНС, които докладва 

колегата Томов, информацията за натовареността по предаване на 

секционните протоколи – такава, каквато споменаха, че имат 

подготвена справка на срещата и обещаха да я изпратят по държави 

– кога, в кои часови пояси е най-натоварено, за да си направим 

преценка на графиците и необходимостта от хората, които да бъдат 

ангажирани. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Да, така е, няма такава информация в 

писмата на ДАНС. Можем да поискаме с допълнително писмо. В 

момента докладвам за сведение и обсъждане в работна група, тъй 

като мисля, че не сме ги обсъдили до този момент. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, още две писма за сведение, 

които искам да докладвам. Едното е от „Информационно 

обслужване“ АД, които ни пращат, също във връзка със срещата ни 

от 21 май 2024 г. предложение за компютърната обработка на 

протоколите извън страната, придружено с процесна диаграма и 

описание към нея. Също докладвам за обсъждане в работна група. 

Последното писмо, което докладвам, е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

18-11-7, и е междинен отчет за изпълнението на договора, сключен с 

ЦИК на „Радиокомпания Си.Джей” ООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № ЦИК-00-72 

от 21 февруари тази година бяхме информирани за нова версия на 

продукт за антивирусна защита. С оглед на това, че лицензите на 

въпросния софтуер на Централната избирателна комисия изтичат на 

4 юни 2024 г. ви предлагам да изпратим, съгласно докладна записка 

– ЦИК-25-74 от 21 май тази година, писмо с искане да се представи 

оферта от “Ай Би Ес България” ЕООД. След това да ангажираме 

участието на „Информационно обслужване“ АД дотолкова, 

доколкото с тях имаме сключен Договор № 4 от 13 март тази година 
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за предоставяне на инфраструктура като услуга и IT услуги по 

оптимизация и поддръжка. 

Моля, да гласуваме писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИЧН СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка № 25-78 от 22 май 2024 г. за осигуряване на предпазни 

средства за работа с видеодисплей. Съгласно чл. 10 от Вътрешните 

правила за трудовия ред в ЦИК ежегодно се планират средства за 

сметка на бюджета на Комисията за закупуване на предпазни 

средства за работа с видеодисплей. Средствата са посочени в 

докладната записка като размер. Основанията също са изложени в 

докладната. Приложен е списък на служителите в администрацията 

като длъжности и поименен състав. Предложението е при запазване 

на досегашните условия, без промяна от 2014 г., да одобрим 

средства за осигуряване на предпазни средства за работа с 

видеодисплей. Условията, съгласно чл. 9, ал. 1 от Наредбата по 

прилагане на Закона за безопасни условия на труд са изложени в 

докладната записка. Приложен е контролен лист за извършен 

предварителен финансов контрол. 

Предлагам да одобрим направеното предложение. В 

докладната се сочи като срок за представяне на разходните 

документи 10 декември 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка, която 

вчера представих на вниманието ви за запознаване – ЦИК-25-73 от 

21 май 2024 г. относно изтичащия срок на договора с РИКУЕСТ 

ООД за абонаментна поддръжка на системата за поименно гласуване 

в Централната избирателна комисия, предложението е да изпратим 

писмо с искане за сключване на договор за сключване на 

допълнително споразумение преди прекратяването да договора за 

12 месеца без промяна на цената и останалите клаузи по договора. 

Представен е контролен лист, проект на това допълнително 

споразумение. 

Предлагам ви да изпратим писмо с приложено допълнително 

споразумение за подписване от РИКУЕСТ ООД. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от област Хасково сме 

получили писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-657 от 22 май 2024 г. с 

информация за доставени материали за обезпечаване работата на 

избирателната комисия в изборния район във връзка с изборите на 

9 юни. 

Представям ви приемо-предавателен протокол с вх. № 

МИ.19-258-2 от 22 май 2024 г. за получените в Централната 

избирателна комисия от Печатница на БНБ АД 1 008 ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване, 
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произведени за изборите за 29 октомври 2023 г., съгласно 

протоколно решение на Централната избирателна комисия. 

С вх. № ЕП/НС-03-663 от 22-ри е представен списък на 

служителите от „Информационно-комуникационни системи“ в 

администрацията на Народното събрание с длъжностите за 

изготвяне на всички необходими документи за сключване на 

договори за подпомагане на дейността на Централната избирателна 

комисия. На този етап, това са ми докладите. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, в моя папка от 

21 май – предложение за писмо до Министерство на външните 

работи да им препратим наш вх. № ЕП/НС-21-616, което е писмо от 

граждани във Фрайбург и тъй като касае състав на секционна 

комисия, предлагам по компетентност да го препратим на 

Министерство на външните работи. Входящият номер на писмото, 

което предлагам за препращане е № 21-616, а проектният номер на 

моето писмо е № 10-135. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Следващото, което искам да 

ви докладвам, е вх. № ЦИК-МИ-41-8 от 22 май 2024 г., моля да го 

погледнете. Това е писмо от Териториално поделение на НОИ – 

София-град, във връзка с проверка, която е инициирана по жалбата 

на госпожа Кръстева и по повод правото й на изплащане на 

обезщетение на основание чл. 50 от КСО. Това е искане по чл. 108, 

ал. 2 от КСО.  
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Ще го насоча към звено „Правна дейност“ за подготовка на 

информацията и проект на решение. Докладвам ви го, за да се 

запознаете, тъй като същото касае казус с член на общинска 

избирателна комисия и ползването на обезщетение за отглеждане на 

дете до 2-годишн възраст. Засега – за запознаване. В следващо 

заседание ще ви докладвам проект на отговор.  

Следващото, което искам да ви докладвам, е само за 

сведение. То е от кмета на кметство Долни Цибър, община 

Вълчедръм, област Монтана, адресирано до РИК-Монтана, ние сме в 

копие – вх. № НС-17-114. Също само за сведение, тъй като 

предполагам, че РИК ще си вземе отношение по въпроса доколкото 

има компетенция. Иначе те си преценяват как да процедират.  

Другото, което искам да ви докладвам, е вх. № ЕП/НС-18-567 

от 17 май 2024 г. Това е едно писмо, с което СЕМ ни изпращат запис 

на телевизионна програма, така твърдят те. Докладвам ви го само за 

сведение, тъй като още като отворих файла става ясно, че това е 

файл от YouTube, а както знаете, съгласно Изборния кодекс, 

социалните медии не са доставчик на медийна услуга и остават 

извън обхвата на контрола по Изборния кодекс, така че това го 

докладвам само за сведение. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Но и СЕМ не са орган, който да проверява 

YouTube.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Не знам защо са го направили. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, по постъпило запитване с вх. 

№ 18-639 от 21 май 2024 г. относно това колко сигнала за 

злоупотреби с лични данни са постъпили в Централната избирателна 

комисия във връзка с регистрацията на партиите и коалициите за 

участие в изборите на 9 юни, предлагам да отговорим, че до момента 

са постъпили 8 сигнала и същите са препратени до Комисия за 

защита на личните данни, която е компетентен орган да ги разгледа. 

https://www.bing.com/ck/a?!&&p=f3ae8d130ad16e1cJmltdHM9MTcxNjQyMjQwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTI1Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d1%8e%d1%82%d1%8e%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cueW91dHViZS5jb20veW91dHViZS90b3AvP2xhbmc9cnU&ntb=1
https://www.bing.com/ck/a?!&&p=f3ae8d130ad16e1cJmltdHM9MTcxNjQyMjQwMCZpZ3VpZD0wZDBmNTY2OS0zOGFlLTZmOGYtMGVjNy01OTVlMzk2YjZlMTgmaW5zaWQ9NTI1Nw&ptn=3&ver=2&hsh=3&fclid=0d0f5669-38ae-6f8f-0ec7-595e396b6e18&psq=%d1%8e%d1%82%d1%8e%d0%b1&u=a1aHR0cHM6Ly93d3cueW91dHViZS5jb20veW91dHViZS90b3AvP2xhbmc9cnU&ntb=1
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

Следващ докладчик – колегата Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви няколко 

писма, получени по електронната поща от „Информационно 

обслужване“ АД, като изпълнител в сключения договор за 

криптообмена.  

С вх. № ЕП/НС-15-673 са ни изпратили информация за 

получено запитване от страна на Нидерландия относно лица, които 

са били заличени в избирателните списъци на посочено основание с 

разяснение основанието – лишени от избирателни права по силата на 

нормативен акт. Докладвам го за сведение. 

Следващото писмо, което също докладвам за сведение, е с 

предоставени данни от „Информационно обслужване“ АД в ЦИК – 

вх. № ЕП-15-52-14 – предоставени обобщени данни относно 

осъществения криптообмен относно български граждани, изразили 

желание да гласуват в избора за членове на Европейския парламент 

от съответните други държави членки, за които е установено, че са 

лишени от избирателни права. Посочено е, че отговорите са 

криптирани с ключовете за съответните контактни точки, като са 

изброени държавите, към които е изпратена тази информация, 

времеви интервал, в която е изпратена. Посочено е също така, че не 

са изпращани отговори до Литва и Хърватска, тъй като не са 

установени там да има такива лица и са изброени държавите, от 

които изобщо няма получени данни от контактните точки.  

В завършек е посочено, че пълната информация за 

получените данни за идентифицираните лица, лишени от 
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избирателни права, обобщени по държави, е предоставена на 

технически носител в Централната избирателна комисия на 21 май 

2024 г., което е извършено със съответния приемо-предавателен 

протокол от колегата Ганчева, който е в нейна папка от 21 май 

2024 г. Също за сведение. 

Отново по криптиран обмен, вх. № ЦИК-ЕП-4-49 от 22 май 

2024 г. – напомнително съобщение от Република Словения за 

сроковете, по които те приемат последно – 24 май, 10.00 часа, ако 

има техен гражданин, за който следва да ги уведомим за различни 

обстоятелства. 

Последното, което ви докладвам за сведение и запознаване и 

предложение да бъде обсъдено и на работна група – ЦИК-ЕП/НС-15-

674 от 23 май 2024 г., е писмо, получено по криптирания обмен от 

Република Германия с пояснение, че в него са включени три лица, 

които са депозирали пред местните власти отказ да гласуват за 

членове на Европейския парламент от Република Германия и желаят 

да упражнят правото си на глас в Република България. 

В тази точка засега това ще докладвам. В по-късната част на 

деня – при подготовка на останалите ще се включа. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Предлагам, след 

запознаване с двата файла с указания, съответно за СИК и за РИК, 

във връзка с обработване и защита на лични данни, да приемем 

указанията и след това Централната избирателна комисия да реши и 

публикуването на съответното място на страницата на ЦИК. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, след 

запознаване с указанията, които са традиционни, предлагам да 

гласуваме публикуването на интернет страницата на съответните 

места. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Следващият докладчик – колегата Ципов. 

КРИСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-НС-

04-131 от 22 май 2024 г. писмо от Областна дирекция на МВР – 

Плевен, с което искат да им предоставим информация дали 

посоченото лице със съответното ЕГН, роден в гр. Плевен, е 

кандидат за народен представител в предстоящите избори за 

народни представители.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до Областна 

дирекция на МВР – Плевен.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 

(Севинч Солакова). 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № МИ-08-273 от 22 май 

2024 г. – постановление с отказ да се образува досъдебно 

производство на Районна прокуратура – Пловдив, за досъдебно 

производство, водено по чл. 168, ал. 1 от Наказателния кодекс. 

Отказът на прокуратурата да се образува досъдебно производство е 

заради липса на данни за извършено престъпление. 

Предлагам постановлението да не се обжалва. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване. 

Ще продължим в 12.00 часа 

 

(След прекъсването. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с доклади в точка 

първа. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, няколко доклада, включително 

и от вчера, в точка доклади по дела, жалби и сигнали ги бях заявила, 

но ще ги докладвам сега. 

Входящ № МИ-06-92/22 от 21 май 2024 г. – писмо, което е 

изпратено по електронна поща на ЦИК от имейл          П.         К. С 

това писмо ни се изпраща писмо от Столична община, което ние 

вече получихме в оригинал от заместник-кметове на Столична 

община и сме отговорили. Така, че ви го докладвам за сведение.  

Докладвам ви писмо – ЦИК-ЕП/НС-25-509/2 от 21 май 

2024 г. във връзка с Решение № 5 854 от 14 май 2024 г. Засега – за 

сведение. Очакваме произнасяне на Върховния административен 

съд. 

Колеги, докладвам молба в оригинал, от Информационна 

агенция „Блиц“ с вх. № ПВР-НС-18-5 от 21 май 2024 г. С тази молба 

в Централната избирателна комисия се представя изпълнителен лист 

от 15 април, издаден по дело от наказателно-административен 

характер № 3225 от 2023 г. въз основа на решението, с което е 

отменено решение от Административен съд – София-град, и е 

осъдена Централната избирателна комисия да заплати на 

Информационна агенция „Блиц“ сумата от 2 150 лева.  

Втори изпълнителен лист от 16 април, издаден от Софийски 

районен съд по дело от наказателно-административен характер 
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№ 10694 от 2022 г., с което се осъжда Централната избирателна 

комисия да изплати сумата от 500 лева, представляваща разноски за 

адвокатско възнаграждение и сумата от 1 600 лева, представляваща 

съдебно-деловодни разноски по касационно-наказателно от 

административен характер дело № 1172 от 2022 г. по описа на 

Административен съд – София град. 

Изпълнителните листове са по две дела. Представени са, 

както казах, в оригинал и е посочена банкова сметка на 

Информационна агенция „Блиц“, по която сумата да бъде преведена. 

Така, че ви предлагам да вземем решение да бъдат изплатени 

сумите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

1 (Ерхан Чаушев) 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам писмо от Общинска 

избирателна комисия – Севлиево, с вх. № МИ-11-275 от 22 май 

2024 г. С това писмо по електронна поща е препратена молба от 

коалиция ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА – ДЕМОКРАТИЧНА 

БЪЛГАРИЯ, с която молба, адресирана чрез Общинска избирателна 

комисия – Севлиево до Централната избирателна комисия, се прави 

искане да бъде изплатена сума, въз основа на изпълнителен лист 

№ 22, издаден от Административен съд – Габрово, с който, въз 

основа на влязло в сила решение на Върховен административен съд, 

ІV отделение, по адм. дело № 12297 от 2023 г., влязло в сила на 8 

февруари, Централната избирателна комисия е осъдена да заплати на 

коалиция ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА – ДЕМОКРАТИЧНА 

БЪЛГАРИЯ направените разноски в касационното производство по 

дело, по което е разгледано и постановено решение от 
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Административен съд – София град по адм. дело № 265 от 2023 г. и 

Върховен административен съд е отменил решението на 

Административен съд – Благоевград, обявил е за недействителен 

изборът за кмет на кметство Батошево, община Севлиево, и е осъдил 

Централната избирателна комисия да заплати 1 000 лева на коалиция 

ПРОДЪЛЖАВАМЕ ПРОМЯНАТА – ДЕМОКРАТИЧНА 

БЪЛГАРИЯ. Изпълнителният лист е издаден за сума 2 000 лева, но 

така или иначе всички документи са в копие, така че аз ги докладвам 

в момента само за сведение и когато пристигнат в оригинал, 

включително изпълнителният лист, ще ви предложа решение. 

Колеги, докладвам ви сигнал с вх. № МИ-14-270 от 22 май 

2024 г., адресиран до Борислав Сарафов – изпълняващ функциите на 

главен прокурор,           П.         Т. – председател на Държавна 

агенция „Национална сигурност“, Калин Стоянов – министър на 

вътрешните работи и Камелия Нейкова – председател на ЦИК. 

Подаден е от            А.        К. – съпредседател на Сдружение 

„Български хелзинкски комитет“. В този сигнал се твърди, че в 

„Български хелзинкски комитет“ са постъпили данни, налични и в 

медиите, за развиващи се тревожни процеси в две български общини 

– Гълъбово и Ветрино.  

Колеги, можете да се запознаете със съдържанието на 

сигнала. Изнесените в него твърдения, според мен касаят по-скоро 

дейността на други органи, а не на Централната избирателна 

комисия, така че, аз ви го предлагам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-03-445-2 от 22 май 

2024 г. от госпожа Росица Кирова в отговор на наше писмо от 14 май 

2024 г., с което попитахме какви са възможностите да използваме 

зала № 242 за провеждане на процедура за доверено изграждане на 

изходен код. Уведомяват ни, че залата вече е с променено 

предназначение и не се ползва като зала. Докладвам го за сведение. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка едно. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да изпратим писмо до 

община Велико Търново във връзка с постъпило писмо от 

заместник-кмета на общината, подписано „за кмет“. Проектът на 

писмо е в папката с мои инициали и е с № 10169. 

Припомням, това е докладваното писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

06-637 от 21 май 2024 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, на работна група 

разгледахме и обсъдихме представените от администрацията на 

Министерския съвет изборни книжа като предпечатни образци за 

одобряване. По някои от тях имаме бележки, като най-важните са в 

протоколите на секционните избирателни комисии да съответства 

наименованието и районът на изборните книги, те са райони със 

съответния номер и наименование, съвпадащи с границите и 

наименованията на изборните райони в изборите за народни 

представители. 

На следващо място, да отправим бележка до 

администрацията на Министерския съвет в протоколите на 

секционните избирателни комисии, в частта относно посочване на 

разпределението на предпочитанията за кандидатските листи по 

партии и коалиции, да отпадне редът за независим кандидат в 

европейските избори. 

Предлагам да изпратим писмо да ги уведомим и да върнем по 

два броя одобрени предпечатни образци. 



24 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

 

Колеги, преминаваме към точка втора от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, докладвам № ЦИК-ЕП/НС-

17-655 от 22 май 2024 г. Постъпил е сигнал от           В.         Ц. – 

търговски директор на МОЛ БЪЛГАРИЯ за това, че на 21-ви пред 

централния вход на МОЛ БЪЛГАРИЯ, в близост до входа на бизнес 

сграда е бил разположен щанд на ПП-ДБ, който е възпрепятствал 

посетителите и служителите на бизнес сградата. Приложена е и 

снимка, като госпожа Цветкова предполага, че политическите парти 

би следвало да са инструктирани да се разполагат така, че да не 

пречат на хората и моли за проверка. 

Този сигнал е изпратен до кмета на район „Триадица“, видно 

от мейла листата, съдържаща се в получения в Централната 

избирателна комисия мейл, поради което предлагам да остане за 

сведение на Комисията.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моята папка има едно 

писмо, то е отговор по-скоро до Фондация „Алфа 2018“, тъй като е 

постъпил сигнал от СЕМ за това, че на сайта на Фондация „Алфа 

2018“, както и на сайта на „Алфа ТВ“ няма никакви данни за това да 

са сключвани договори за безплатни форми, интервюта, агитация. Те 
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са отбелязали кога има – на 15 май от 10.00 до 11.00 часа. Това са 

дълги интервюта с кандидати. 

Подобно писмо сме изпращали миналия път, засега то е 

предупредително до Фондация „Алфа 2018“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

В тази точка има ли други доклади?  

Преминаваме към точка четвърта. 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

АГЕНЦИИ, КОИТО ЩЕ ИЗВЪРШВАТ ПРОУЧВАНЕ „НА 

ИЗХОДА“ (EXIT-POOLL) В ИЗБОРНИЯ ДЕН В ИЗБОРИТЕ НА 

9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо председател. 

Уважаеми колеги, има подготвен проект за решение относно 

регистрация на АЛФА РИСЪРЧ ООД като агенция, която ще 

извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 2 от 22.05.2024 г. от АЛФА 

РИСЪРЧ ООД, представлявано от Боряна Иванова Димитрова и 

Геновева Никова Петрова, чрез пълномощника Павел Александров 

Вълчев, за регистрация като агенция, която ще извършва проучване 

„на изхода“ (exit-poll) в изборния ден в предстоящите избори на 9 

юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени:  удостоверение за актуално 

състояние от 21.05.2024 г., издадено от Агенцията по вписванията – 
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Търговски регистър и Регистър на ЮЛНЦ, удостоверяващи 

вписаните обстоятелства по партидата на АЛФА РИСЪРЧ ООД; 

пълномощно от Геновева Никова Петрова в полза на Павел 

Александров Вълчев; инструкция (методика) за извършване на 

проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборния ден (в запечатан 

непрозрачен плик); списък на общините, в които агенцията 

възнамерява да провежда проучване „на изхода“ (exit-poll) в 

изборния ден; списъци, съдържащи имената, единния граждански 

номер на 247 анкетьори, както и номерата на избирателните секции, 

извън които ще се осъществява анкетирането, като списъците са 

представени и на технически носител; кратка презентация на опита 

на дружеството за провеждане на социологически проучвания „на 

изхода“ (exit-poll). 

От извършената проверка на лицата, предложени за 

регистрация като анкетьори, се установява, че 245 лица отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс и на Решение № 3335-ЕП/НС от 

20.05.2024 г. на ЦИК, а за 2 лица са установени несъответствия. 

Предвид изложеното и на основание разпоредбите на 

Изборния кодекс и Решение № 3335-ЕП/НС от 20.05.2024 г., 

предлагам Централната избирателна комисия да вземе решение, с 

което да регистрира АЛФА РИСЪРЧ ООД, с посочен ЕИК, като 

агенция, която ще извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

На второ място – да регистрира като анкетьори предложените 

от агенцията 245 упълномощени лица съгласно списък, приложен 

към настоящото решение. На същите да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3349-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Колеги, предлагам да се изпрати писмо 

до госпожа             Г.               Н.          П., представляваща 

социологическа агенция АЛФА РИСЪРЧ ООД и копие до           П.                

А.                    В., упълномощен представител на същата агенция, с 

което да ги уведомим, че съгласно извършената проверка на 

заявените 247 имена на анкетьори е установено несъответствие за 

две лица от списъка. Имената с установени несъответствия 

прилагаме за ваша информация. 

Моля, да го подложите на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, подлагам 

на гласуване проекта на писмо. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма.  

 

Колеги, преминаваме към точка седма: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Господин Чаушев, заповядайте с проекта на решение относно 

промяна в състава на ОИК. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, в моя вътрешна папка 

има проект за решение относно временна замяна на член на ОИК – 

Опака,  област Търговище. 

Виждате текста.  

Постъпило е предложение от упълномощени представители 

на коалиция Продължаваме Промяната – Демократична България, 

съответно молба от заменения член, че не може за определен период 
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от време да изпълнява функциите си в общинската избирателна 

комисия. 

Направили са предложение, представили са документите. 

Предлагам да назначим за член на ОИК – Опака, област 

Търговище               П.          И. за времето от 08.05.2024 г. до 

06.06.2024 г. На новоназначения член на ОИК за този период да му 

се издаде удостоверение. 

Предлагам да гласуваме текста. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, процедура по гласуване проекта на решение за 

промяна в ОИК. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 3350-МИ/23.05.2024 г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проект с № 5023 в 

папката с мои инициали за решение относно промени в състава на 

ОИК – Омуртаг, област Търговище. 

Постъпило е предложение с вх. № ЦИК-МИ-09-268 от 

21.05.2024 г. от упълномощен представител на партия „Движение за 

права и свободи“, с предложение за промяна в състава на ОИК – 

Омуртаг. Предлага се на мястото на досегашния секретар 

Владислава Пламенова Петрова, да бъде назначена С.       М.            

А. 

Към предложението са приложени: заявление за 

освобождаването на досегашния секретар, копие от дипломата за 

завършено висше образование на предложения заместващ и 

декларация по образец. 
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Предлагам, предвид изложеното и на съответните основания 

от Изборния кодекс Централната избирателна комисия да реши, че 

освобождава като секретар          В.            П.                       П.  и 

назначава за секретар на ОИК – Омуртаг, област Търговище,             

С.    М.   А. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма.  

Решението е № 3351-МИ/23.05.2024 г. 

Следващият Ви доклад. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият ми доклад е с № 5030 и 

е предложение за извършване на промяна в състава на ОИК – 

Бойчиновци, област Монтана. 

Постъпило е, засега по електронната поща, съответно 

предложение за промяна от упълномощен представител на коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“. Предлага се 

на мястото на досегашния член, да се назначи нов член в състава на 

ОИК – Бойчиновци. 

Предлагам, след запознаване с текста на решението, 

Централната избирателна комисия да вземе съответното решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  
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Решението е № 3352-МИ/23.05.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка четвърта. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № 1 от 22 май е 

постъпило заявление от „ГАЛЪП ИНТЕРНЕШЪНЪЛ БОЛКАН“ АД 

чрез пълномощника Цветана Тодорова Паликарска, за регистрация 

като агенция, която ще извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в 

изборния ден. 

Приложени са всички необходими документи, а именно: 

удостоверение за актуално състояние от 17.04.2024 г.; - пълномощно 

от Първан Симеонов Първанов в полза на Цветана Тодорова 

Паликарска; инструкция за извършване на проучване „на изхода“ 

(exit-poll) в изборния ден; списъци, съдържащи имената, единния 

граждански номер на анкетьори, които ще извършват проучването, 

както и номерата на избирателните секции, извън които ще се 

осъществява анкетирането и кратка презентация на опита на 

дружеството. 

От извършената проверка на лицата се установява, че 236 

лица отговарят на изискванията на Изборния кодекс и на Решение № 

3335-ЕП/НС от 20.05.2024 г. на ЦИК, поради което и на посочените 

в проекта на решение правни основания, предлагам Централната 

избирателна комисия да приеме решение, с което регистрира  

„ГАЛЪП ИНТЕРНЕШЪНЪЛ БОЛКАН“ АД, като агенция, която ще 

извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

Регистрира като анкетьори предложените от агенцията 236 

упълномощени лица, съгласно списък, приложен към настоящото 

решение. 

На регистрираните анкетьори да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 3353-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетото решение, моля да изпратим писмо до представляващия 

социологическа агенция „ГАЛЪП ИНТЕРНЕШЪНЪЛ БОЛКАН“ 

АД, с което да го уведомим за установените анкетьори с 

несъответствия, съгласно извършената проверка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля – 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващият проект на решение, 

колеги, е относно регистрация на Изследователски център „ТРЕНД“ 

ООД като агенция, която ще извършва проучване „на изхода“ (exit-

poll) в изборния ден на 9 юни 2024 г. 

Заявлението е постъпило с вх. № 3 от 22.05.2024 г. чрез 

пълномощника Димитра Димитрова Воева. 

Приложени са всички необходими документи, съгласно 

Изборния кодекс и Решение № 3335-ЕП/НС от 20.05.2024 г. 

Централната избирателна комисия. 

От извършената проверка на предложения списък на 

анкетьори, които ще осъществяват анкетирането – 268 на брой, се 

установява, че 263 лица отговарят на изискванията, а за пет лица са 

установени несъответствия. 

Предвид изложеното и на посочените в проекта на решение 

правни основания, предлагам Централната избирателна комисия да 
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регистрира Изследователски център „ТРЕНД“ ООД, като агенция, 

която ще извършва проучване „на изхода“ (exit-poll) в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. Да регистрира като 

анкетьори предложените от агенцията 263 упълномощени лица, 

съгласно списък, неразделна част от настоящото решение. 

На регистрираните анкетьори да се издадат удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Решението е № 3354-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля, да гласуваме писмо до 

представляващия социологическа агенция ТРЕНД ООД, с което да 

го уведомим за установените несъответствия относно предложените 

за анкетьори лица от агенцията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля – 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Ще продължим в 16.00 часа. 

 

(След прекъсването.) 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Добър ден, 

колеги. 

Продължаваме заседанието на Централната избирателна 

комисия. В залата сме дванадесет членове на Централната 

избирателна комисия, имаме необходимия кворум. 

Най-напред да попитам има ли предложения за промени в 

дневния ред? 

Господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Аз имам предложение за 

допълването със следваща точка, която и да е. Не мога да проследя, 

тук има осма. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Точка девета. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Да. Това са доклади – пакетът от 

документи, който е свързан с компютърната обработка. Най-после ги 

качиха. Става дума за обществената поръчка за компютърна 

обработка. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Предлагате 

доклади относно обществената поръчка и проект на решение. 

Други предложения? 

Заповядайте, колега Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да бъда включен в точката за 

проекти на решения относно регистрация на наблюдатели. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Точка пета? 

Други предложения? 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Аз също в точка пета. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Други има ли? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Аз в „Доклади по административни 

преписки“. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Добре. 

Колеги, моля, режим на гласуване за включване на точка 

девета в дневния ред на днешното заседание – Проект на решение 

относно определяне на изпълнител по обществена поръчка с 



34 

предмет: „Възлагане на компютърната обработка на данните в РИК 

и в ЦИК от гласуването в изборите на 9 юни 2024 г. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, предлагам да продължим най-напред със спешен 

доклад по точка първа: Доклади по административни преписки. 

Господин Войнов, имате думата. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, искам да ви 

информирам, че в отговор на наше писмо получихме от „Сиела 

Норма“ АД исканите информационни активи, свързани с 

удостоверяване на съответствието по чл. 213а, ал. 2 от Изборния 

кодекс. В тази връзка молят за последващо одобрение на писмо до 

Министерството на електронното управление, с което им 

предоставихме информационните активи. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля, режим на 

гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

И понеже сме на точка първа, госпожо Стоянова, един доклад 

ли имате? Заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, имам постъпило 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-429/2, в което български граждани, 

които живеят на остров Крит, поставят въпрос по отношение на 

адреса на секцията, като твърдят, че същата е разкрита на място, 

различно от тяхното предложение, което било по-удобно. В тази 

връзка ви предлагам да бъде препратено на Министерството на 

външните работи, с оглед компетентността им в този контекст, за 
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изразяване на становище по поставените въпроси и уведомяване на 

Централната избирателна комисия за това становище. 

Писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-429/2 да бъде препратено на 

Министерството на външните работи. Моля за гласуване на 

писмото, с което го препращаме. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли други 

предложения? 

Това е обичайната ни практика и очевидно това е разумното 

решение, което да вземем. 

Моля, режим на гласуване, ако обичате, колеги. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Заповядайте, госпожо Гергана Стоянова.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, да довърша доклада, който 

представих в предобедната част, вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-674, което 

беше писмо във връзка с получено от контактната точка на Германия 

по криптообмена за трима български граждани. Както беше 

уточнено, направена е справка. Лицата са включени в избирателните 

списъци в Република България, така че не е необходимо да се 

предприемат по-нататъшни действия, затова завършвам доклада за 

сведение. Резултатът от справката е наличен в моята папка във 

вътрешната мрежа във файл, именуван „по ЦИК-ЕП/НС-15-674“. 

Съответно преписката ще бъде приложена в папката за 

криптообмена. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Други доклади в точка първа? 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

един проект на писмо до печатницата на БНБ с искане да се 

представят актуални документи във връзка с процедурата по 
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подписване на договора в изпълнение на решението за обявяване на 

изпълнител по обществената поръчка за изработка на хартиените 

бюлетини, както и за ролките със специализирана хартия за 

машинно гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колега Ципов, заповядайте в точка първа. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-09-

184 от 23.05.2024 г. – жалба, постъпила в ОИК – Кочериново, от 

упълномощен представител на Политическа партия ДПС във връзка 

с Решение № 010-ЧМИ/21.05.2024 г. на ОИК – Кочериново, за 

назначаване на секционните избирателни комисии. Тъй като жалбата 

е пристигнала по имейл, ще подготвя писмо до ОИК – Кочериново, 

да изискаме цялата преписка във връзка с взетото решение на 

Общинската избирателна комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Режим на 

гласуване, моля. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Заповядайте, колега Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моята папка има 

подпапка, която е наименувана „Румен Спасов“. Това е едно писмо, 

което сме получили от кандидата Румен Спасов. Той е кандидат от 

партия „Величие“ за национални избори и се интересува дали може 
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да плаща всички разходи с медийния си пакет. Отговорът, разбира 

се, е, че не може. Писмото е в папката ми, може да го погледнете. 

Позовал съм се на нашите решения и на това, което е записано в 

Изборния кодекс. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, моля, 

режим на гласуване за това писмо. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 (Росица 

Матева). 

Заповядайте, за отрицателен вот. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Нямах възможност да изразя 

становище по проекта за писмо, затова ще го кажа като отрицателен 

вот. Гласувах „против“, тъй като такъв кандидат за народен 

представител и за член на Европейския парламент няма. Освен това 

отговорът, който предоставяме, е неточен и непълен. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Нямам нищо против да го допълня. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Господин 

Георгиев, заповядайте в точка първа. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам в тази точка писмо с 

вх. № ЦИК-МИ-17-282, което е от „Информационно обслужване“. 

Уведомява се Централната избирателна комисия, че във връзка с 

писмото, което по-рано през деня изпратихме, свързано с 

публикувани съответни данни, са предприети необходимите 

действия за отстраняване на това, което трябва да се отстрани, и е 

изпълнено в съответния бърз ред. Желанието за писмото докладвам 

по-рано с вх. № ЦИК-МИ-17-282/23.05.2024 г. 

Предлагам това писмо за запознаване и по-късно ще 

предложа и писмо, евентуално ако комисията прецени, до 

гражданката, че сме изпълнили заявеното в нейното писмо. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Друг доклад? 

Заповядайте, госпожо Солакова. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо, което 

сме получили от печатницата на БНБ, адресирано до печатница 

„Демакс“ АД и печатница „ЕА“ АД, с уведомление, че с оглед 

последните указания на Централната избирателна комисия и като 

резултат от проведените преговори, свързани с организацията на 

гласуването с машини, ги уведомяват, че предаването и доставката 

на ролките със специализирана хартия ще се извършва заедно с 

доставката на хартиените бюлетини по изборни райони и райони. В 

тази връзка ролките със специализирана хартия за машинно 

гласуване ще бъдат транспортирани до двете печатници, които са 

посочени като подизпълнители съгласно чл. 209, ал. 1 от Изборния 

кодекс, за предаване заедно с хартиените бюлетини. Докладвам ви 

го за сведение. Писмото е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-686.   

Докладвам ви писмо, което сме получили с вх. № ЦИК-

ЕП/НС-02-680/23.05.2024 г. от главния секретар на Министерството 

на вътрешните работи. Уведомяват ни за продължаващата работа на 

оперативния щаб, включително за създадената Експертна 

междуведомствена работна група за превенция и противодействие 

на киберпрестъпленията по време на подготовката и произвеждането 

на изборите на 9 юни 2024 г. с посочен ръководител. Създадена е 

организация за съпровод и охрана на автомобила, превозващ 

печатите за секционните избирателни комисии, по възлагане от 

администрацията на Министерския съвет.  

Уведомяват ни за провеждащото се обучение на служителите 

от МВР с цел недопускане на незаконосъобразни действия, свързани 

с изборния процес, за да може служителите да са запознати с 

организацията и задачите, които следва да изпълняват по време на 

предстоящите избори съгласно разпоредбите на Изборния кодекс. 

Уведомяват ни за извършено охранително обследване на 

логистичен център „Карго-партнер“ ЕООД, където външният 

периметър се охранява със сили на Главна дирекция 

„Жандармерия“. 
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На директорите на СДВР и ОД на МВР е разпоредено да 

бъдат проведени срещи с областните администрации и 

представителите на районните избирателни комисии, на които да 

бъдат набелязани мерки по обезпечаване сигурността на машините 

за гласуване за демонстрационно гласуване, както местата за 

съхранение на техническите устройства. 

Във връзка с получена информация за експедиране на 

изборни книжа за секционните избирателни комисии в чужбина е 

създадена организация за съпровод и охрана на автомобила, 

превозващ изборните книжа до сградата на Министерството на 

външните работи. 

Уведомяват ни за продължаващата денонощна работа по 

откритата телефонна линия и имейл адрес за подаване на сигнали. 

Докладвам го за сведение в частта относно разпореждането 

до областните дирекции на МВР и на СДВР. За срещи с областните 

администрации и РИК го докладвам за запознаване и за обсъждане 

на работна група. 

Докладвам ви за сведение писмо от областния управител на 

Ловеч, вх. № ЦИК-ЕП/НС-05-682/23.05.2024 г., за предприети 

действия по отпечатване на Методическите указания на Централната 

избирателна комисия, както и бланките – чернови, списъка с 

имената и номерата на кандидатите по кандидатски листи по видове 

избори, както и таблото с имената и номерата на кандидатите в 

изпълнение на Решение № 92 от 22.05.2024 г. на РИК – Ловеч. 

Докладвам го за сведение, както ви казах. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря.  

Колеги, имам да докладвам едно писмо за сведение и 

запознаване, и разглеждане на работна група. То е от Държавна 

агенция „Национална сигурност“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-04-679 от 

днешна дата. Всъщност то е допълнение към писмото, което 

докладвах сутринта за организацията на работата на временния 

комуникационен пункт, като в него е изпратена тази информация, 

която на срещата на 21 май беше обещана за графика на 
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натовареност – прогнозни данни за натовареността на 

информационния обмен по време на изборния ден. Вижда се, че има 

два пика на натовареност – между 20,00 и 22,00 ч., когато приключва 

изборният ден в повечето европейски страни, както и между 3,00 и 

4,00 ч. сутринта, когато приключва изборният ден в Северна 

Америка. Докладвам за сведение и запознаване, и обсъждане в 

работна група. 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Би трябвало да довърша доклада 

си, тоест по предходното писмо. Господин          Р.           М.             С. 

е № 6 в партия 25 – ПП „Величие“. Може да отворите и да 

проверите. В този смисъл не съм подвел никого. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Ние мисля, че 

взехме решение за изпращане на това писмо. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Ние взехме решението. Аз само 

допълвам доклада си. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря за 

допълнението. Нека продължим нататък. Няма какво друго да 

вземем като решение. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Да, това не е предложение. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Бих искал да 

прескочим до точка девета, предвид важността и спешността на 

този проект за решение: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

ИЗПЪЛНИТЕЛ ПО ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С ПРЕДМЕТ: 

„ВЪЗЛАГАНЕ НА КОМПЮТЪРНАТА ОБРАБОТКА НА 

ДАННИТЕ В РИК И В ЦИК ОТ ГЛАСУВАНЕТО В ИЗБОРИТЕ НА 

9 ЮНИ 2024 Г.“ 

Колега Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в днешната папка има 

отделна папка, която се нарича „Компютърна обработка“. Става 

въпрос за обществената поръчка и договора, който трябва да 

сключим с „Информационно обслужване“ АД. В тази папка ще 
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намерите протоколите от работата на назначената комисия, това са 

три протокола, доклад за работата на комисията, който трябва да 

одобрим, за да може госпожа Нейкова да го утвърди, както и 

решение за определяне на изпълнител по обществена поръчка в 

процедура на договаряне без предварително обявление по чл. 79, 

ал. 1, т. 3, буква „в“ във връзка с чл. 18, ал. 1, т. 8 от Закона за 

обществените  поръчки с предмета, който току-що изложих и който 

е в заглавието на точката. Предлагам на вашето внимание тези 

документи, както, и разбира се, проекта за договор, който ще 

обсъждаме допълнително.  

Сега предлагам да вземем решение да одобрим работата на 

комисията, както и решението, което определя за изпълнител на 

обществената поръчка „Информационно обслужване“ АД възлага 

изпълнението на дейностите по процедурата на договаряне без 

предварително обявление. Възлага изпълнението на 

„Информационно обслужване“, както и упълномощава председателя 

на Централната избирателна комисия да подпише с определения за 

изпълнител участник в обществената поръчка.  

Към тези документи има и един, който току-що постъпи. Това 

е доклад от Елена Хайдушка – старши юрисконсулт, П. С. – 

юрисконсулт, звено „Правна дейност“, които съгласно Заповед № 

27-АД на председателя на ЦИК трябва да извършат предварителен 

контрол по чл. 237б от Закона за обществените поръчки. Този 

контрол се отнася за законосъобразност. В две страници назначените 

членове на тази комисия са изложили всички подробни етапи от 

работата на комисията. 

Това, което не споменах, е, че в протокола, както и в 

последващия доклад цената, около която са се съгласили 

участващите в преговорите, е 7 млн. 130 хил. лв., което е под цената, 

която сме заявили на сайта на ЦИК. Начинът на плащане е 

предложен. От тези 7 млн. 130 хил. лв., 7 058 300 лв. са за самата 

обработка и 72 хил. лв., съответно 86 400 с ДДС са за отпечатването 

на двата бюлетина за двата вида избори. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: По колко броя? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 50. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги, имате думата за становище по изнесения доклад. 

Вероятно трябва малко време да се видят документите. 

Поради нуждата от някои допълнителни уточнения нека малко по-

късно се върнем отново към тази точка от дневния ред. 

А сега да преминем към точка пета. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проектът в папка с мои инициали с 

№ 5033 е за решение относно регистрация на наблюдатели от 

сдружение „Гражданска инициатива за свободни и демократични 

избори“. Постъпило е заявление с вх. № 6-2 от 23.05.2024 г. от 

сдружението. Към заявлението са приложени: декларации по 

образец – 2 бр.; списък с имената и единните граждански номера на 

изрично упълномощените от сдружението лица, които да бъдат 

регистрирани като наблюдатели за страната в изборите на 9 юни 

2024 г.; приложено е и пълномощно. Централната избирателна 

комисия приема, че е спазено съответното изискване на условията за 

регистрация на наблюдатели.  

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели, се установява, че към датата на 

регистрацията всички лица отговарят на изискванията на Изборния 

кодекс.  

Предлагам на съответните основания от Изборния кодекс 

Централната избирателна комисия да реши, че регистрира като 

наблюдатели за страната 2 упълномощени представители на 

сдружение „Гражданска инициатива за свободни и демократични 

избори“, както следва по списък. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги, има ли становище по доклада на колегата Георгиев? Не 

виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3355-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

Колеги, десет минути почивка. Прекъсвам заседанието до 

17,20 ч. 

 (След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – дванадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Колеги, има ли други проекти в тази точка? 

Господин Димитров, може ли да се върнем на Вашия доклад.  

Заповядайте в точка девета. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, да се върнем към този 

доклад, в който ще приемем резултатите от работата на комисията 

по разглеждане на офертите и провеждане на преговорите в 

процедура по договаряне без предварително обявление, с предмет: 

Компютърна обработка на данните в РИК и в ЦИК от гласуването, 

както и издаването на бюлетини с технически носител за 

резултатите. В доклада, който виждате, е описана заповедта за 

назначение.  

Към този доклад са приложени първи, втори и трети протокол 

от работата на комисията, както и доклад от назначените със Заповед 

№ 27-АД от 20.05.2024 г. старши юрисконсулт           Е.               Х. и 

П. С. – юрисконсулт, звено „Правна дейност“, да извършат 

предварителен контрол по чл. 237б от Закона за обществените 



44 

поръчки. Това е моят доклад. Предлагам първо с протоколно 

решение да приемем доклада за резултата от работата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Да одобрим работата на комисията, нали така? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, предлагам също да 

приемем решение за определяне на изпълнителя. Предлагам 

Централната избирателна комисия да реши: да определи за 

изпълнител „Информационно обслужване“ АД, със седалище и 

адрес на управление ул. „Панайот Волов“. Да възложим 

изпълнението на дейностите по тази поръчка на „Информационно 

обслужване“, както и да упълномощим председателя на Централната 

избирателна комисия да подпише с „Информационно обслужване“ 

АД договор за изпълнението, който ще гледаме, след като постъпи в 

докладна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3356-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

 

Госпожо Стоянова, имате ли готовност с проекта на решение 

по точка шеста:  
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

УСЛОВИЯТА И РЕДА ЗА ОБРАЗУВАНЕ НА ИЗБИРАТЕЛНИ 

СЕКЦИИ В ЛЕЧЕБНИ ЗАВЕДЕНИЯ, ДОМОВЕ ЗА СТАРИ ХОРА 

И ДРУГИ СПЕЦИАЛИЗИРАНИ ИНСТИТУЦИИ ЗА 

ПРЕДОСТАВЯНЕ НА СОЦИАЛНИ УСЛУГИ, В МЕСТАТА ЗА 

ЛИШАВАНЕ ОТ СВОБОДА И ЗА ЗАДЪРЖАНЕ, КАКТО И НА 

ПЛАВАТЕЛНИ СЪДОВЕ ПОД БЪЛГАРСКО ЗНАМЕ, И 

ИЗГОТВЯНЕ НА ИЗБИРАТЕЛНИ СПИСЪЦИ. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение с проектен номер 5029 в моя папка относно определяне 

условията и реда за образуване на избирателни секции в лечебни 

заведения, домове за стари хора и други специализирани институции 

за предоставяне на социални услуги, в местата за лишаване от 

свобода и за задържане, както и на плавателни съдове под българско 

знаме, и изготвяне на избирателни списъци. 

Проектът на решение има идентично съдържание с това 

решение, което сме приемали и при провеждането на предходни 

избори за Народно събрание, като е съобразено съдържанието с това, 

че се провеждат два вида избори на 9 юни 2024 г. – за народни 

представители и за членове на Европейския парламент. В тази 

връзка допълненията са маркирани в жълто, които са свързани с тази 

специфика. Не са много допълненията в тази връзка. Моля да 

погледнете. Ако имате допълнителни предложения, да ги отразим, 

след което да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3357-ЕП/НС/23.05.2024 г.  
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Колеги, преди точка осма, давам думата на господин 

Димитров в точка трета – Медийни пакети, и определям за малко 

госпожа Матева да води заседанието. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в днешното заседание, 

извън индивидуалните папки, ще видите в папката „Медийни 

пакети“ има две подпапки. Едната е „Договори“, другата е 

„Запитвания“. В „Договорите“ имаме само два готови договора. 

Може да ги погледнете. Предлагам да ги одобрим с протоколно 

решение. Двата са от един доставчик и един заявител. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Димитров, вие предлагате да бъдат одобрени тези два договора, 

които са във вътрешната мрежа в папката ли? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Формално отговарят на всичко, 

което е описано в закона. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Питам: това ли 

предлагате в момента? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Да, това предлагам. 

Предлагам да отложим тези два договора, тъй като те са 

единствените днес. Просто преминаваме към запитванията и 

писмото. 

Колеги, отложих докладването на тези два договора. Затова 

предлагам да вървим към заявките. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колега 

Димитров, имате думата в тази точка и започнете да докладвате 

заявките. (Шум и реплики.) 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

малко тишина в залата! 

Господин Димитров, запитванията ли докладвате в момента? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Запитванията или заявките са 42 на 

брой. Описани са в следващия файл. Но не на всички може да се 

отговори положително, тъй като в единия случай се интересуват от 

медиен пакет, който е изчерпан, в другия – от някакви части от 

медиен пакет. Такива ще бъдат и отговорите. Писмата всъщност са в 
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отделен файл, който е преди „Заявките“, там пише „Писма“, и на 

всяко едно от тези запитвания е отговорено. Например „Ние, 

гражданите“, Телевизия „Алфа“, поискали са 5400 лв. Остатъкът им 

е 4620 лв. Това ще бъде записано и в писмото, с което ще им се 

отговори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Доколкото 

разбирам, вашето предложение по тези 42 заявки е да отговорим 

съобразно посоченото в предоставената информация за наличие на 

средства.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Да. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Там, където са 

налични, да отговорим. Само че може би трябва да отговорим какъв 

е размерът на наличните средства, ако са използвали досега някаква 

част. А в случаите, когато не са налични, да посочим, че няма 

такива. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Това е и предложението ми – на 

всяко едно такова запитване да се отговори положително в 

зависимост от това какъв е размерът и каква е наличността. А там, 

където е недостатъчна, да се отговори, че тя е изпълнима само в 

някаква част. Интересното е, че едно от тези запитвания е от 

Българското национално радио. Няма налични средства в коалиция 

„Граждански блок“. Това е 48-ото запитване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по предложението на господин Димитров? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте в точка първа – Доклади по 

административни преписки. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с писмото с 

указания, което изпратихме до „Сиела Норма“ относно подготвените 

варианти на листовка за работа с машина от членове на секционни 

избирателни комисии за изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. и плакат 

„Гласуване с машина“, сме получили коригирани варианти. Като по 

отношение на материала „Работа с машина от членове на 

секционните избирателни комисии“ предлагам същият да бъде 

одобрен, тъй като са нанесени корекциите така, както беше указано 

във вчерашното ни писмо. А по отношение на материала „Плакат 

гласуване с машина“ моля да разгледате и варианта, който е 

изпратен, и текста на писмо с указание до изпълнителя за това как 

следва да коригира съдържанието на отделните действия, посочени 

във фигурата със съответния номер на плаката. И ако сте съгласни 

да бъде коригиран по този начин текстът, да го изпратим отново до 

изпълнителя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – дванадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Войнов. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Предлагам да добавим нови точки към 

дневния ред – Проект на решение относно определяне на условията 

и реда за машинно гласуване; Приемане на план за провеждане на 

избори с използване на машинно гласуване; и Проект на решение 

относно правила за условията за извършване на доверено 

изграждане на изходния код. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

това да бъдат точки десет, единадесет и дванадесет от дневния ред. 

Други предложения по дневния ред? 

Господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в точка първа 

по-късно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Включвам Ви в 

точка първа. 

Други предложения? 

Моля да гласуваме допълването на дневния ред. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

 

Господин Войнов, заповядайте в новата точка десета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

УСЛОВИЯТА И РЕДА ЗА МАШИННО ГЛАСУВАНЕ. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам 

проект на решение относно определяне на условията и реда за 

машинно гласуване при произвеждане на изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. Решението е във връзка с 

изискванията на чл. 57, ал. 1, т. 29 от Изборния кодекс. Условията и 

редът регламентират в избирателните секции, в които се произвежда 

машинно гласуване, реда за удостоверяване на машините и 
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софтуера, включително извършването на доверено изграждане. 

Редът за гласуване е с бюлетина за машинно гласуване. Проектът е 

обсъден на работна група. Предлагам, ако няма забележки, да 

приемем условията и реда за машинно гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля да се 

запознаете с проекта на решение. 

Колеги, проектът на решение е с проектен номер 4970. Моля 

за вашите изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, 

Севинч Солакова).  

Решението е № 3358-ЕП/НС/23.05.2024 г.  

 

Преминаваме към точка единадесета: 

ПРИЕМАНЕ НА ПЛАН ЗА ПРОВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИ С 

ИЗПОЛЗВАНЕ НА МАШИННО ГЛАСУВАНЕ. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

план за провеждане на избори с използване на машинно гласуване. 

Този план се изготвя в изпълнение изискванията на чл. 213б, ал. 3 от 

Изборния кодекс. В плана са описани всички действия и мерки за 

сигурност, предприети от участниците в процеса на осигуряване на 

машинното гласуване, в това число управление на криптографски 

ключове, изграждане и инсталиране на системен и приложен 

софтуер на СУЕМГ, зареждане на данни за съответния избор в 

техническите устройства за машинно гласуване, съхранение и 

транспорт на техническите устройства за машинно гласуване.  

Планът беше обсъден на работна група. Предлагам да вземем 

решение за приемане на плана и да го публикуваме на интернет 
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страницата на Централната избирателна комисия в раздел 

„Машинно гласуване“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова).  

Решението е № 3359-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

 

И заповядайте в точка дванадесета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРАВИЛА ЗА 

УСЛОВИЯТА ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА ДОВЕРЕНО ИЗГРАЖДАНЕ 

НА ИЗХОДНИЯ КОД. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, докладвам проект на 

правила относно реда и условията за извършване на доверено 

изграждане на изходния код, който ще се използва в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. Тези правила са във връзка 

с правомощията на Централната избирателна комисия да определя 

реда и условията за машинно гласуване. Правилата регламентират 

параметрите на защитената среда, където ще се проведе довереното 

изграждане, параметрите на хардуерната платформа, както и 

последователността на действията на довереното изграждане.  

Правилата бяха обсъдени на работна група. Предлагам да ги 

приемем, както и решение относно приемането на тези правила. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, преди да 

дам думата за изказвания по предложения проект, правя едно 

уточнение за протокола. Планът, който одобрихме съгласно чл. 

213б, ал. 3 от Изборния кодекс, се одобрява с решение на ЦИК 

съгласно протокола от днешното заседание на комисията, така че 
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този номер, който съобщих, не е във връзка с одобряването на плана. 

Моля да се коригира в протокола. Грешката е моя. 

Моля за изказвания по това предложение. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Колеги, Решението е № 3359-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

Продължаваме с доклади в точка първа. 

Господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на електронното управление с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-684 от 23.05.2024 г. То е във връзка с удостоверяване на 

съответствието по чл. 213а, ал. 2 от Изборния кодекс и 

предстоящото доверено изграждане на изходния код. Поставят 

въпроси относно датата за провеждане на довереното изграждане. 

Предлагам да им отговорим с писмо, което е в моята папка с 

проектен номер 10192. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по това 

предложение моля за вашите изказвания. 

Колеги, моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим и писмо до 

„Сиела Норма“, с което да ги уведомим за датата на довереното 

изграждане. Проектът на писмо е в моята папка. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване по предложението за писмо до изпълнителя на 

дейностите по машинно гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-02-157 

от 23.05.2024 г. от Министерството на отбраната, което е адресирано 

до министър-председателя, с копие до Централната избирателна 

комисия и до и. д. главен секретар на Министерския съвет във 

връзка с наше писмо от  23.04.2024 г., свързано с намирането на 

имот – държавна собственост, за съхранение на специализираните 

устройства за машинно гласуване. Информират ни, че 

Министерството няма подходящ сграден фонд за нуждите на 

Централната избирателна комисия за съхранение на 

специализираните устройства за машинно гласуване. Докладвам го 

за сведение и с един малък коментар, че нуждите не са на ЦИК, а на 

държавата. 

Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-664 от 

22.05.2024 г. от „Информационно обслужване“, което е във връзка с 

т. 1.2. от изискванията към организацията и технологията на 

компютърната обработка. Информират ни, че имат готовност да 

извършат демонстрация на софтуерните системи за компютърна 

обработка, която да бъде проведена на 28 май 2024 г. от 10,30 ч.  

Колеги, мисля, че може на тази дата да бъде проведена 

презентацията, за което ви предлагам да изпратим писмо. 

Колеги, в тази връзка ви предлагам да публикуваме 

съобщение на нашата интернет страница, с което да обявим, че ще се 

извърши демонстрация на софтуерните системи за компютърна 

обработка и че може да присъстват упълномощени представители на 

регистрираните за участие в изборите на 9 юни 2024 г. партии и 
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коалиции, както и представители на средствата за масово 

осведомяване. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Колеги, последният ми доклад е с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-688 

от 23.05.2024 г. Докладвам ви писмо от Министерството на 

електронното управление, което е в отговор на наше писмо с изх. № 

03.11-6/21.05.2024 г. То е до главния секретар на Министерския 

съвет, с копие до Централната избирателна комисия относно 

осигуряване на IT експерти във връзка с осъществяване на 

дейностите по техническо осигуряване на машинно гласуване и ни 

изпращат списък на служители от няколко административни органа, 

IT експерти, отговарящи на изискванията, както и със съответния 

професионален опит и експертиза, които могат да бъдат ангажирани 

в периода 27 май – 7 юни 2024 г.  

Колеги, докладвам го за запознаване и смятам, че за първи 

път получаваме предложение с такова представителство на 

служители от държавната администрация. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо, 

постъпило преди малко по електронна поща, от Районна 

избирателна комисия – Монтана. Вх. № е ЦИК-НС-10-156 от 

23.05.2024 г., с което колегите ни изпращат Решение № 86-НС от 

днешна дата, с което са заличили регистрацията на В.             В.          

М., с посочено ЕГН, като кандидат за народен представител, 

регистриран под № 6 в листата на партия „За велика България“. 

Колеги, предлагам ви да изпратим писма до „Информационно 

обслужване“ за отразяване на промяната в системата …,            до 

„Сиела Норма“ АД за отразяване на промяната в кандидатските 
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листи, които са ни предоставили, включително бутона, отразяващ 

преференцията за неактивен, и до областния управител на Монтана. 

Ако не са отпечатани кандидатските листи, да бъде отразено 

заличаването, на реда да бъде записано „заличен“. Писмото до 

областния управител да бъде с копие до РИК – Монтана. В случай че 

са отпечатани кандидатските листи, колегите от РИК – Монтана, да 

укажат на секционните избирателни комисии в предизборния ден да 

зачертаят кандидата от списъка, който се поставя пред и в изборното 

помещение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

Колеги, продължаваме с госпожа Солакова в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка, вх. № 

ЦИК-25-80 от 23.05.2024 г., е направено предложение за сключване 

на граждански договори с лица, които да подпомагат дейността на 

Централната избирателна комисия.  

Приложен е контролен лист, проекти на договори, а именно 

описани са дейностите подробно. Коментирано е на работна група. 

Имаме протоколно решение от 21 май за две лица, които да 

подпомагат дейността във връзка с назначаването на секционните 

избирателни комисии извън страната. 

Докладвам ви ги поименно: М.           Д.             Д. за 

сключване на договор във връзка със секциите извън страната за 

срок от 22 май до 14 юни тази година. Посочен е размерът на 

възнаграждението. Приложен е проектът на договор, както казах. 
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Второто лице за подпомагане на ЦИК във връзка със 

секциите извън страната е         Н.             М.           Б. със същия срок 

и същия предмет и възнаграждение. 

Третото лице се предлага да подпомага дейността на ЦИК 

във връзка с медийните пакети. Приложен е проект на договор за 

срок от 24 май до 10 юли тази година. 

В проектите на договори, още един път да повторя, са 

описани подробно дейностите, които се възлагат, и всички условия, 

включително и възнаграждението по договора. 

Предлагам ви да гласуваме сключването на договори и да 

упълномощим председателя да подпише договорите. Средствата са 

от план-сметката. Контролният лист е приложение към докладната 

записка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Госпожо Стоянова, заповядайте с регистрация на 

наблюдатели в точка пета. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия е постъпило заявление от днешна дата от сдружение 

„Институт за социална интеграция“ за регистрация на наблюдатели 

на сдружението за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители. Към заявлението са 

приложени изискуемите документи и списък с имената с ЕГН на 

изрично упълномощени от сдружението лица – седем лица. От 

извършената проверка се установява, че към датата на регистрацията 

всички лица отговарят на изискванията на Изборния кодекс. 
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Предвид гореизложеното ви предлагам да вземем решение, с 

което Централната избирателна комисия регистрира като 

наблюдатели за страната седем упълномощени представители на 

сдружение „Институт за социална интеграция“, с посочени в проекта 

на решението три имена и единен граждански номер. На 

регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения и да се 

впишат в публичния регистър. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма.  

Колеги, Решението е № 3360-ЕП/НС/23.05.2024 г. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото за утре, 24 май 2024 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

(Закрито в 19,10 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенографи:  

  Красимира Николова 

  Валентина Меченова 


